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فرماندار اسکو:

چارت سازمانی اداره برق سهند به امور برق ارتقا یابد

فرماندار اسکو در دیدار با عادل کاظمی مدیرعامل برق منطقه ای تبریز گفت: شهر سهند با جمعیتی بالغ بر ۱۵۰ هزار نفر

نیازمند توجه ویژه مسئولین استانی است و ارتقای چارت سازمانی "اداره برق" سهند به "امور برق" از مطالبات جدی

شهروندان در این حوزه است.

بابک رضی منش در این دیدار با اشاره به نقش مهم شهرک صنعتی اسکو در توسعه صنعت شهرستان گفت: فاز اول این شهرک با مساحت ۵۰ هکتار مراحل پایانی احداث را سپری

می کند و با توجه به طرح توسعه آن تا ۱۰۰ هکتار، ضروری است شرکت برق منطقه ای تسریع در برق رسانی به این شهرک را در دستور کار قرار دهد.

وی افزود: بر همین اساس انتظار داریم عملیات احداث پست فوق توزیع در این شهرک با قید فوریت آغاز شود.

فرماندار اسکو در ادامه ضمن اشاره به آهنگ سریع رشد جمعیت در شهر سهند گفت: این آهنگ رشد که انتظار می رود با استقرار ۱۶ هزار واحد مسکن اجتماعی در شهر سهند از

این نیز بیشتر شود، ایجاب می کند برق منطقه ای نسبت به فراهم آوردن زیرساخت های لازم در حوزه تامین برق سهند اهتمام ویژه ای داشته باشد.

رضی منش ادامه داد: یکی دیگر از خواسته های شهروندان سهند، بهبود وضعیت روشنایی معابر شهری است که نیازمند توجه خاص برق منطقه ای به این موضوع است.

وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به نامگذاری سال ۹۸ از سوی رهبر معظم انقلاب به عنوان سال رونق تولید گفت: رسالت برق منطقه ای در حمایت از تولید از طریق

تامین برق مورد نیاز واحدهای تولیدی و کارخانجات بسیار حیاتی است.

فرماندار اسکو با بیان اینکه غالب کارخانجات مهم شهرستان در بخش ایلخچی واقع شده است، خواستار توجه ویژه برق منطقه ای به این حوزه شد و خاطرنشان کرد: باید از

ظرفیت انرژی های پاک جهت تامین برق مورد نیاز این واحدهای صنعتی استفاده شود.

رضی منش همچنین با اشاره به بازدید اخیر به عمل آمده از واحدهای تولیدی روستای کوشن میرزا اظهار داشت: واحدهای تولیدی پرشماری در این روستا مستقرند که برخی با

مشکل تامین برق دست به گریبان هستند. انتظار داریم با مساعدت برق منطقه ای، مشکل این واحدهای تولیدی مرتفع گردد و با توسعه آن ها، گام هایی اساسی در رونق تولید و

اشتغال شهرستان برداشته شود.

وی در پایان با اشاره به تامین اعتبار اصلاح شبکه ۲۰ کیلوولت روستاهای واقع در مسیر گنبرف، خواستار تسریع در آغاز عملیات اجرایی و پایان این پروژه در فصل کاری شد.

کاظمی نیز در این دیدار ضمن اعلام آمادگی کامل جهت همکاری با عوامل اجرایی شهرستان، نسبت به پیگیری موارد مطروحه از سوی فرماندار قول مساعد داد.
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